
1

College van Burgemeester en Wethouders

Art. 44 RvO vragen
Onderwerp: Graafschades en financiële consequenties

Venlo, 13 september 2024

Geacht college,

Al in augustus 2022 vroeg ik u naar de toenemende graafschades in Venlo. U oordeelde destijds dat 
dit voornamelijk te wijten was aan het toenemend aantal graafbewegingen. Ook stelde u dat 
grondroerder uiteindelijk verantwoordelijk is voor voorkoming van schades. Een actief beleid hierop 
voeren was een te grote druk op uw organisatie. 

Wij zien binnen onze gemeente een onzorgvuldige “feitelijke grondroerder”, waardoor de schades 
naar onze mening onnodig toenemen. Gevolgen voor inwoners en het bedrijfsleven zijn (te) groot. 
Vandaar onze vragen. Vanmorgen heeft  weer een volledige afsluiting en ontruiming van de 
Spoorstraat plaatsgevonden, als gevolg van graafschade, heeft Veur Groeët Venlo enkele vragen.

1. Hoeveel graafbewegingen waren er in 2022, 2023 en 1e halfjaar 2024, binnen onze 
gemeente?

2. Hoeveel graafschades zijn er gemeld in deze periodes zoals onder 1 aangegeven.
3. Hoe analyseert u deze schades en welke voorzorgsmaatregelen zijn er genomen?
4. Ons is bekend dat er schades zijn ontstaan op eigen grond van inwoners, ten gevolge van de 

aanleg van glasvezel. De gedupeerde komen niet verder met het claimen van de kosten. Kunt 
u aangegeven, hoe inwoners en bedrijfsleven hier mee om moeten gaan?

5. Bent u bereid om gedupeerden te ondersteunen bij het indienen van een schadeclaim?
6. Kunt u aangeven of u de grondroerder ook aansprakelijk stelt voor de maatschappelijke 

kosten en zo ja, kunt u ons hier een overzicht van aanreiken? Met maatschappelijke kosten 
bedoelen wij inzet van brandweer, boa’s, politie, mislopen parkeergelden, etc. 

7. Is er een sanctiebeleid voor slecht presterende “grondroerders of feitelijke grondroerders”?
8. Bent u bereid om maatregelen te treffen tegen de hierboven bedoelde groep?
9. Bent u bereid met toezichthouder “Agentschap Telecom” / “Rijksinspectie digitale 

infrastructuur” in overleg te treden om te bezien wat wij als gemeente kunnen doen om het 
aantal schades terug te brengen en uw raad te rapporteren over de uitkomst?

Veur Groeët Venlo ziet met veel belangstelling uw antwoorden tegemoet.

Veur Groeët Venlo
Leon Bastiaans


